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Dziś w Trigorii odbyła się prezentacja nowego nabytku Giallorossich,

Rafaela Toloi. Nowego piłkarza przedstawił tradycyjnie Italo Zanzi.

Brazylijczyk zagra w koszulce z numerem "2".

 

Gracza przedstawił Italo Zanzi:

- Mamy przyjemność przedstawić Toloi, bardzo dobrego gracza, młodego, ale z

wielkim doświadczeniem w silnej lidze. Bardzo nam pomoże, witamy w Romie.

 

Pytania do Rafaela Toloi:

Toloi, jakie są twoje cechy? Kim się inspirujesz?

- Wytrwałość, determinacja, lubię wychodzić z piłką przy nodze, silne krycie, w

Goias strzelałem też trochę goli, lubię pomagać drużynie przy stałych fragmentach,

jednak moją podstawową cechą jest bycie dobrym kryjącym.

Ktoś ci pomógł w podjęciu decyzji o przybyciu do Romy?

- Każdy młody piłkarz marzy o grze w Europie, przybycie do Romy jest dla mnie

zaszczytem. Wszystko stało się bardzo szybko, jestem szczęśliwy z bycia w zespole

o tak wielkiej tradycji. Mam nadzieję na znalezienie przestrzeni i pokazanie moich

umiejętności.

Co powiedzieli ci o derbach? Możesz zostać na nie powołany?

- Wiem, że rywalizacja jest bardzo silna, mówili mi o niej Brazylijczycy. Przybyłem tu

kilka dni temu, trzeci dzień trenuję oddzielnie od drużyny, jutro dołączę do zespołu,

nie wiem czy będę do dyspozycji, jutro porozmawiamy i będę wiedział.

 

Pytania do Italo Zanziego:

Jaką wartością dodaną może być dla zespołu Toloi?

- Aspekty techniczne pozostawiam trenerowi, jednak przybył z silnej ligi, rozegrał

wiele meczów, posiada międzynarodowe doświadczenie, dlatego przyjemnością jest

mieć go z nami.
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Zrobicie coś z decyzją sądu sportowego [zawieszenie dla Curva Sud i Nord

- wyj. red.]?

- Oświadczam, że jesteśmy przeciwni jakiejkolwiek formie rasizmu. Wiadomość

nadeszła niedawno, wkrótce wydamy oświadczenie odnośnie tego, co zrobimy. Na

razie jest za wcześnie, aby coś powiedzieć.

 

Pytania do Rafaela Toloi:

Twoja kariera przebiega tak jak się spodziewałeś, po Mundialu U20?

- Mundial U20 był dla mnie ważny, byłem powoływany do wszystkich reprezentacji

młodzieżowych. Po tamtym mundialu, grałem w Goias, otrzymałem propozycje, ale

potem nie udało się niczego zmaterializować. Zawsze jednak trenowałem wiedząc,

że pewnego dnia przyjdzie moja okazja. Dziś jestem szczęśliwy z bycia tutaj i jestem

do dyspozycji trenera.

 

Jakbyś siebie umieścił między Castanem i Benatią?

- Oglądałem mecz Romy i miałem okazję widzieć jak mocni są Castan i Benatia.

Jestem tutaj, aby walczyć o miejsce i starać się zdobyć swoją przestrzeń, starając

się udowodnić trenerowi, że również ja mogę mieć swoje szanse. Mam nadzieję móc

robić to już od jutra.

 

Możesz grać na boku obrony?

- Sądzę, że tak. Kilka razy grałem jako boczny obrońca, nie za wiele, ale czuję się w

tym dobrze, ciężko pracuję, jeśli trener o to poprosi, dlaczego nie.

Co myślisz o środowisku Romy? Zespół?

- Otrzymałem piękne przyjęcie, nie tylko od Brazylijczyków, ale od wszystkich

chłopaków. Jestem tu od niedawna, ale już zobaczyłem, że grupa jest bardzo

zjednoczona i jestem szczęśliwy będąc jej częścią. Już czuję się jak w domu, czuję

się dobrze. Nie pozostaje nic innego, jak pracować.
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Miałem numer 2 również w Brazylii?

- Tak, również w Sao Paulo.
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